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ČESKÁ ASOCIACE PETROLEJÁŘSKÉHO PRŮMYSLU A OBCHODU

Opatření ke snížení emisí skleníkových plynů ze spalování   
pohonných hmot do roku 2020

Panelová diskuse

Rozvoj aplikačního potenciálu

Kulatý stůl Motorová paliva pro silniční dopravu 
Praha, 24. června 2014
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Rozvoj aplikačního potenciálu

Skupina automobilové benziny

1. Jaké výhody spatřujete ve využití bioETBE a bioMTBE
v automobilových benzinech ve srovnání s MTBE?

2. Má benzin E10 v ČR během 5 let perspektivu?

3. Má benzin E10 Plus v ČR po roce 2020 perspektivu?

4. Považujete rekonstrukci stávající jednotky MTBE za žádoucí? 
Pokud ano tak , kterou technologii preferujete?
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Rozvoj aplikačního potenciálu

Kulatý stůl Motorová paliva pro silniční dopravu 
Praha, 24. června 2014

Skupina motorové nafty - I

1. Kterou technologii výroby komponent pro motorovou naftu na bázi 
biomasy považujete pro tuzemské podmínky za nejvhodnější?

2.  V čem vidíte hlavní výhody a nevýhody uhlovodíků na bázi 
hydrogenace rostlinných olejů (HVO) ? Jak hodnotíte samostatnou 
hydrogenaci rostlinných olejů a jak co-processing?

3.Považujete vám známé technologie hydrogenace  HVO za  dostatečně 
osvojené   pro realizaci na komerčních  jednotkách?  Pokud ano, tak 
které?
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Rozvoj aplikačního potenciálu

Kulatý stůl Motorová paliva pro silniční dopravu 
Praha, 24. června 2014

Skupina motorové nafty - II

4.     Považujete některou z existujících technologických jednotek 
hydrogenačních rafinací v a.s. ČeR a PARAMO za perspektivní pro realizaci 
HVO? Pokud ano tak:

- kterou a proč ?
- jakou formu zpracování rostlinných olejů preferujete (ve směsi s   
ropnými produkty nebo samostatně) ?
- uveďte svůj názor na rozsah nezbytné rekonstrukce jednotky, včetně 
- odhadu investičních nákladů. 
- odhadněte optimální kapacitu zpracování HVO takové jednotky pro 
potřeby ČR. 
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Skupina motorové nafty - III

Rozvoj aplikačního potenciálu

5. Jak se díváte na ekonomiku HVO ve srovnání s povinností uplatňovat
biopaliva I. generace v motorové naftě?

6. Máte představu o surovinové základně pro HVO z tuzemských a 
dovozních ?
zdrojů? Myslíte si, že lze potřebu vyspělých  biopaliv  řešit výhradně 
dovozem?

7. Pro provozní implementaci bude nutná provozní zkouška na některé 
tuzemské existující jednotce. Máte představu na které nebo na všech?
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Kulatý stůl Motorová paliva pro silniční dopravu 

Praha, 24. června 2014

Skupina potírání daňových podvodů

1. Jaká rizika  podle vás představují daňové podvody 
s biopalivy pro petrolejářský sektor, výrobce biopaliv  a 
stát?

2.  Považujete za účelné zdanit biopaliv minimální sazbou 
spotřební daně?

3.   Jaké sankce za nepoužívání biopaliv či snížení emisí 
považujete za účinné?

4.   Jak se díváte na řešení souběhu povinnosti používat 
biopaliva dle § 19 a snížení emisí dle § 20 zákona o ochraně 
ovzduší?


